



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 28:e januari 2026 kl. 17:15

Plats: Styret, Lilla Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Matilda Svensson [MS]
Vice ordförande: Melker Andersson [MA]
Ekonomiansvarig: Carl Backstig [CB]
SAMO: Clara Carlsson Holter [CCH]
Arbetsmarknadsansvarig: Anna Fermheden [AF]
Utbildningsansvarig: Calle Åman [CÅ]
Informationsansvarig: Emilia Rickard [ER]

Föredragande:

Formalia

- §1. Mötets öppnande** [MS]
Matilda Svensson förklarar mötet öppnat kl. 17:11
- §2. Val av justeringsperson** [MS]
Mötet väljer Carl Backstig till justeringsperson
- §3. Eventuella adjungeringar** [MS]
Inga adjungeringar
- §4. Godkännande av dagordningen** [MS]
Mötet godkänner dagordningen
- §5. Föregående protokoll (251216)** [ER]
Mötet godkänner föregående protokoll (251216)

Informationsfrågor

- §6. Meddelanden**
- a. Ordförande* [MS]
Har deltagit på KU. Arbetat med pub och projektgruppen för LL. Kallat till möte med PA. Arbetat lite med aspningen.

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Carl Backstig)



Dagligt arbete.

- b. *Vice ordförande* [MA]
Jag mår väldigt bra efter en välbehövlig ledighet. Varit på NU, arbetat med aspning i LP3. Fått in bluetooth till högtalarna.
- c. *Ekonomiansvarig* [CB]
Mår bra! Haft julleddigt. Endast gjort dagligt arbete och lite akuta ärenden under julen. Börjat med att förbereda utbildning för nya kassörer samt börjat förbereda ansvarsbefrielse för LP2-komitéerna.
- d. *SAMO* [CCH]
Sedan senaste mötet har jag haft en del möten samt planering av utbildningar samt framtida möten. Utöver det har vi tagit emot HERBOX som nu är uppsatt och skall PR:as inom kort. Haft SU-möte. Tänker sätta mig och kolla igenom ValleB-regelmentet och dokument för att förtydliga ansvarsområde, rättigheter/skyldigheter osv. Samt PR:a SAMO igen så att inte studenter glömmer bort att man finns som stöd.
- e. *Arbetsmarknadsansvarig* [AF]
Har haft fortsatt kontakt med AW om lunchföreläsning som nu kommer ske under mars månad, datum sätts i veckan. Har haft möte med exikit kring bokningssystem och hemsida till Harm, kommer mer om detta senare under mötet. Varit på armu innan jul där mycket fokus låg på hur man kontakter företag osv.
- f. *Utbildningsansvarig* [CÅ]
Har fått avhopp i SnH på Ordf-posten, har haft SnH-möte idag.. Annars har vi precis avslutat kursutvärderingar-tävlingen. Har i övrigt varit på UU. Har också bildat Chalmers akademiska militärsällskap, även om vi fortfarande väntar på KLs godkännande - Tips är att aldrig

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Carl Backstig)



sätta er med att skriva stadgar, det tar tid.

g. Informationsansvarig

[ER]

Sedan senaste mötet har jag skapat Skitviktigt LV1-4 för LP3 som PR:ats på sociala medier och i skolan. På hemsidan har jag ändrat kontaktuppgifterna för programansvarig för datateknik, samt skapat en ny sida med information kring asning LP3. PR för asning LP3 har lagts ut på alla sociala medier, samt i Kårappen. Tillsammans med Matilda har jag kollat igenom posters inför asningen. Hemsidans kalender och posts har även uppdaterats kontinuerligt. Till sist har jag närvarat på Sektionens Dag.

Beslutsfrågor

§7. Äskning DSC - Rumsupprustning

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§8. Äskning NollK - Extra bidrag för rumsupprustning

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att godkänna äskningen i sin helhet.

§9. Inköp av pins, frackband och muggar

[MS]

Beslut: Mötet beslutar att Carl ska undersöka frågan angående muggar. Calle tar ansvaret att kolla upp frackband och pins.

§10. Smeknamn - H6

[MS]

- a. Rebecca Nordin - Voss
- b. Liam Elhaddad - Pino
- c. Engla Lindell Skoog - Stella
- d. Edvin Berggren - Bert
- e. Johanna Björkdal - Jörgen
- f. Elin Samuelsson - Ange/Abbe/Kändis
- g. Filip Lyckelid - Frugan
- h. Wilma Wegner - Wonka

Beslut: Mötet beslutar att godkänna ovanstående namn.

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Carl Backstig)



Diskussionsfrågor

§11. Projektgruppen - Status och kravspec från Styret [MS]

Diskussion kring projektgruppen. Status och kravspec från Styret.

§12. Pubbrunda LP4 - Målsättning och action plan [MS]

Diskussion kring pubrundan. Målet är att hålla pub LP4 och därmed måste beslut ta snarast. Första pubrundan kommer att bli en testomgång. Stämpel måste införskaffas!

§13. Möte med nyinvalda kommitéer [MS]

Diskussion kring möte med nyinvalda kommitéer.

§14. Inköp av tjänst - Harm [AF]

Diskussion kring inköp av tjänst till Harm. Tjänsten hade förenklat arbetet för både eko i Styret och Harm, men förhandling kring priset skall göras innan beslut tas.

§15. App - Instämplingstjänst [MS]

Diskussion kring app med ett instämplingssystem

Mötet ajourneras kl. 18:49

Mötet öppnat kl. 19:01

§16. Rustet rusta [MS]

Diskussion kring att Rustet ska rusta.

§17. Meddelande om alkohol till kommittéerna [MS]

Diskussion kring meddelande om alkohol till kommittéerna.

§18. Status regler, städ och uthyrning LL [MS]

Diskussion kring regler, städ och uthyrning LL. För privat bruk kan man ej boka LL. Uthyrning till andra sektioner kommer inte att ske under Styret 25/26 sittande år. Städregler och allmänna regler ska införas.

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Carl Backstig)



§19. Uppkommande PA-möte [MS]
Diskussion kring uppkommande PA-möte som sker den 4/2.

§20. Kontrakt tält [ER]
Diskussion kring kontraktet angående tältet. Kontraktet är färdigställt, men måste granskas av ytterligare personer från styret.

Formalia

§21. Övriga frågor [CB]
Carl: Hur går det med att städa undan/skaffa draperi längst in i sektionslokalen?
Svar: Vice kollar upp detta

Emilia: Fungerar skrivaren i Slottet? [ER]
Svar: Ja, fast bara med Ethernet-kabel.

§22. Nästa möte (260210) [MS]

§23. Skvaller, dementier och känsliga ämnen [MS]
På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§24. Mötets avslutande [MS]
Matilda Svensson förklarar mötet avslutat kl. 19:20

Mötesordförande (Matilda Svensson)

Sekreterare (Emilia Rickard)

Justeringsperson (Carl Backstig)